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ROMÂNIA 

JUDEŢUL BOTOŞANI 

COMUNA LEORDA 

CONSILIUL LOCAL AL COMUNEI LEORDA 

 

 

 

PROCES-VERBAL 

încheiat astăzi 05.12.2022, în şedinţa extraordinară-de îndată a consiliului local Leorda 

convocată prin Dispoziţia nr. 143 din 05.12.2022 
 

Ședinţa este deschisă de dl. primar Ștefan Dulgheru. La şedinţă participă un număr de 10 

consilieri din 11 convocaţi prin dispoziția  nr.  143/05.12.2022. Lipseşte dl. Urigiuc Savel. 

Materialele înscrise pe ordinea de zi au fost comunicate consilierilor locali pe watsapp şi suport 

hârtie.  

 

Ordinea de zi și proiectele de hotărâre sunt supuse la vot deschis.  

 

Domnul primar prezintă proiectul ordinii de zi, după cum urmează: 

 

1. Proiect de hotărâre privind rectificare buget local 

  

Se supune la vot ordinea de zi. 

 

Se aprobă cu un număr de 10 voturi pentru.  

 

1. Proiect de hotărâre privind rectificare buget local 

 

Dl. primar - a fost înaintat la comisie. Este vorba despre banii primiţi de la guvern, cu 

destinaţie specială. Am luat până acum din bugetul local si am plătit. Anul acesta nu am primit 

suficient şi drept dovadă ne-au dat acesşti bani. Nu-i putem folosi decât pentru ce au fost 

repartizaţi. 

 

Dl. Angheluşi  - dacă ni s-au dat, trebuie să-i luăm. 

Dl. Grădinaru - să înţeleg că mai sunt burse restante, de aceea aţi solicitat bani. La 

asistenţii personali de ce a mai fost nevoie de bani? 

Dl. primar - bursele se plătesc de la Minister, nu noi am făcut solicitare ci şcoala. Pentru 

asistenţi am plătit concedii şi ce mai trebuia. Noi trebuie să asigurăm 10%. Noi am pus mai 

mult şi acum la regularizare am cerut diferenţa. Nemaifiind discuții se supune la vot. 

Dl. Grădinaru - nu aţi făcut şi până acum solicitare la prefectură pentru asistenţi personali? 

Dl. Primar - nu au mai fost rectificări până acum pe acest capitol de asistenţă personală. 

Se poate vedea din adresă că banii vin pentru toate primăriile odată, nu vin separat. 

Dna. Marin - a fost o persoană care a solicitat o anchetă socială de la primărie şi a crezut 

că a terminat şi o să primească bursă socială. Nu se poate dacă nu a terminat dosarul, din 

păcate.  
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Dl. primar - din păcate aşa, a pus deoparte hârtia. Dacă depunea totuşi până la 01 

noiembrie dosarul, directorul şcolii ar fi solicitat. Dumnealui face solicitare şi apoi primeşte 

banii. Ulterior face plata. 

Dna. Marin - mai sunt persoane care vor ca învăţătorul să facă şi dosarul pentru bursă, dar 

nu se poate din păcate.  

 

Nemaifiind discuţii, se supune la vot. 

Se aprobă cu un număr de 10 voturi pentru. 

Ordinea de zi fiind epuizată, președintele de ședință declară închise lucrările. 

 

 

 

PREȘEDINTE DE ȘEDINȚĂ,                          SECRETAR GENERAL AL COMUNEI,  

   LUCA PETRONELA                         LUNGU CORNEL 


